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PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
dnia 07.10.2013 r. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Sprawy personalne – Radosław Przypis. 
4. Omówienie prac Zarządu RO. 
5. Wniosek o dzierżawę. 
6. Sprawy finansowe. 
7. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych:  7 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
W dniu 19.06.2013 r. do p. Przypisa zostało wysłane pismo z prośbą o przedstawienie 
usprawiedliwienia wielokrotnych nieobecności. Do tej pory nie otrzymano odpowiedzi. P. 
Przewodniczący na posiedzeniu postawił wniosek o wygaśnięcie mandatu członka RO. 
Przeprowadzono głosowanie, wszyscy głosowali „za”. Decyzję podjęto jednomyślnie. 
 
Ad. 4. 
P. Przewodniczący omówił prowadzone przez Zarząd prace. Zarząd złożył 2 wnioski do 
budżetu obywatelskiego. Do części 5 mln jeden wniosek złożył p. Wierzchowski o budowę 
ścieżki rowerowej oraz chodnika na ul. Szerokiej, drugi członkowie Zarządu jako 
indywidualne osoby o dwukierunkową ścieżkę rowerową  wraz z modernizacją wjazdów do 
posesji na ul. Szerokiej. Do konkursu projektów Rad Osiedli złożono wniosek o 
sfinansowanie skweru im. „Misia Wojtka”. Członkowie Zarządu zastanowili się nad 
uszeregowaniem według priorytetu propozycji złożonych przez RO do budżetu miasta na rok 
2014. Zamknięto wszystkie sprawy związane z projektowaniem skweru Gen. Sosabowskiego. 
Jutro p. Przewodniczący spotka się z przedstawicielem firmy Pozbruk, która zapewniła RO 
upust na bruk oraz zasponsorowanie ławek. P. Przewodniczący omówił przebieg spotkania z 
Panią, która zajmie się wizualizacją skweru im. „Misia Wojtka”. Pod koniec grudnia zostanie 
przedstawiona wstępna wizualizacja. Wszystkie uzgodnienia dotyczące „krokusowej 
rewolucji” są już gotowe, akcja odbędzie się na osiedlu 29.10.13 r o godzinie 12:00.  
 
Ad. 5. 
Do RO wpłynął wniosek firmy Alsecco o dzierżawę działki przy ul. Szerokiej z 
przeznaczeniem na tereny zielone. P. Braciszewski zaproponował, aby przed podjęciem 
decyzji zrobić wizję lokalną. Członkowie RO zgodzili się z p. Braciszewskim. Termin wizji 
lokalnej wyznaczono na 15.10.2013 r o godzinie 12:00. 
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Ad. 6. 
Przeprowadzono głosowania nad podjęciem uchwał finansowych. Środki pieniężne w łącznej 
wysokości 1 000 zł postanowiono przeznaczyć na: 
- czyszczenie i zabezpieczenie tablicy ogłoszeń na Bezrzeczu – 300 zł, 
- zakup rękawiczek do „krokusowej rewolucji” oraz materiałów piśmiennych, niezbędnych do 
działalności RO – 100 zł, 
- zakup książek „Historia Krzekowa”, stanowiących doskonały upominek dla gości oraz osób 
zasłużonych dla osiedla – 600 zł. 
Przeprowadzono głosowanie, wszyscy głosowali „za”, uchwałę podjęto jednomyślnie. 
 
Ad. 7. 
Wolne wnioski: 
- P. Molenda poruszył sprawę przystanku na ul. Modrej. Ze względu na brak środków 
finansowych na razie nie zostaną podjęte żadne działania. 
- P. Pieciukiewicz usłyszała, że w Polskim Radiu Szczecin polecane są objazdy przez ul. 
Żniwną oraz ul. Żyzną, które stanowią strefę zamieszkania. P. Pieciukiewicz poprosiła p. 
Przewodniczącego o interwencję w tej sprawie. 
- P. Szajner zgłosił, że przy przystanku autobusowym od strony Gagatka jest uschnięte 
drzewo. 
- P. Braciszewski zaproponował, aby napisać pismo o uregulowanie sytuacji prawno-
geodezyjnej narożnika ul. Inspektowej – Żyznej oraz łącznika na ul. Żołnierskiej. 
 
 
 


